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nim okresie jego życia. Niedawno ze
branie członków Zespołu wybrało go 
kandydatem na zastępcę kierownika 
Zespołu.

Rodzina Zmarłego oraz my, Koleżan
ki i Koledzy, pożegnaliśmy Go ze 
szczerym żalem na cmentarzu w Ra
domiu, przy czym przemówienie nad

1 .  i  Adw. dr Bolesław B o c z a r J —
wspomnienie pośmiertne. Adwokatura 
rzeszowska dotknięta została kolejną 
bolesną stratą, albowiem w dniu 18 
maja 1976 r. zmarł w Rzeszowie dr Bo
lesław Boczar, wieloletni członek Ze
społu Adwokackiego Nr 1 w Rzeszowie, 
jego założyciel i długoletni członek. 
Znakomity prawnik, doskonały cywili- 
sta w okręgu Izby rzeszowskiej, znaw
ca wszystkich dziedzin prawa cywilne
go oraz prawa gospodarczego.

Urodził się dnia 28 grudnia 1905 r. 
w Przemyślu w rodzinie urzędniczej. 
Po ukończeniu szkoły średniej wstępu
je na Wydział Prawa Uniwersytetu 
Jana Kazimierza we Lwowie, kończąc 
studia w 1930 roku. W roku 1931 roz
począł aplikację adwokacką w kance
larii indywidualnej dra Witolda Czarn- 
ka w Rzeszowie, potem aplikował 
u adwokatów Hakalii i Tyralika, a na
stępnie w maju 1936 r. złożył egzamin 
adwokacki przed Komisją Egzamina
cyjną Rady Adwokackiej Izby krakow
skiej.

Praktykę adwokacką rozpoczął w 
dniu 1 czerwca 1936 r. w Rzeszowie 
w indywidualnej kancelarii i konty
nuował ją do chwili założenia Zespołu 
Adwokackiego Nr 1 w Rzeszowie, 
tj. do dnia 15 lipca 1952 r. Od tej 
chwili aż do śmierci wykonywał za
wód adwokata w tym Zespole.

W adwokaturze przepracował bez 
przerwy 40 lat, wykonując praktykę 
stale w Rzeszowie. W roku 1956 został 
wybrany sekretarzem Rady Adwokac
kiej w Rzeszowie, po czym w nartęp-

grobem wygłosił m. in. dziekan Rady 
Adwokackiej w Radomiu adw. Jerzy 
Skorżyński.

Adw. Tadeusz Skulimowski pozosta
nie niezapomniany w naszym środo
wisku.

adw. Zygmunt Laguna

nych dwóch kadencjach był skarbni
kiem tejże Rady. W organach samo
rządu adwokackiego pracował przez 
okres 11 lat. Od roku 1967 był wykła
dowcą szkolenia zawodowego aplikan
tów i adwokatów z zakresu prawa cy
wilnego. Umiejętności swoje przeka
zywał młodszym kolegom, wprowadza
jąc ich w trudne arkana wiedzy praw
niczej.

Adwokatura była pasją jego życia — 
oddał się jej bez reszty, a jego pra
cowitość była ogromna. Człowiek nie
przeciętny, o dużej popularności, czuły 
na ludzką krzywdę, wspaniały kolega, 
którego natura obdarzyła szczególnym 
urokiem osobistym.

Odszedł człowiek, który był przy
kładem kunsztu zawodowego i umiejęt
ności cywilistycznych, a jego dar zjed
nywania sobie prawdziwych przyja
ciół oraz pogodne usposobienie stawia
ła go w rzędzie niepowtarzalnych syl
wetek palestry rzeszowsk ej. Był wy
chowawcą wielu pokoleń adwokatów. 
Większość członków obecnej Izby mia
ła szczęście odbywać aplikację pod 
jego patronatem.

Zawsze uczynny, koleżeński, spieszą
cy radą, był uosobieniem taktu i kul
tury bycia na co dzień.

Był aktywnym działaczem Zrzesze
nia Prawników Polskich i za pracę 
swoją odznaczony został Złotą Odznaką 
Zrzeszenia Prawników Polskich.

Odszedł nagle i cicho, tak cicho, jak 
ciche i spokojne a zarazem jakże in
tensywne było jego całe życie.

Tłumy ludzi, które żegnały adwokata 
Bolesława Boczara w dniu jego pogrze-
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bu, były wyrazem hołdu i szacunku 
dla człowieka, który przeszedł przez 
życie ciężką codzienną pracą bez wy
poczynku. Kwiaty i wieńce, które po
kryły mog łę Zmarłego, były dowodem 
uczuć ludzkich, a jednocześnie wyra
zem głębokiego żalu i smutku, który 
po sobie pozostawił.

Cześć Jego pamięci.

2. Adw. Tadeusz B i 1 e w s k i —
wspomnienie pośmiertne. W dniu 24 
marca 1976 r. zmarł po krótkiej, ale 
ciężkiej chorobie adwokat Tadeusz Bi- 
lewski, członek Zespołu Adwokackiego 
Nr 1 w Rzeszowie i współzałożyciel 
tego Zespołu, długoletni jego kierownik, 
wychowawca wielu pokoleń adwokatów, 
człowiek szlachetny i zasłużony dla 
adwokatury rzeszowskiej.

Adwokat Bilewski był seniorem 
adwokatury rzeszowskiej. Należał do 
popularnych postaci miasta Rzeszowa, 
z którym był związany przeszło 30 lat.

Urodził się 16 kwietnia 1897 r. w Sa
noku, gdzie po ukończeniu szkoły śred
niej, a następnie studiów prawniczych 
podjął aplikację sądową i notarialną, 
by następnie przejść do pracy w są
downictwie na stanowisku sędziego, 
którego funkcje kolejno wykonywał 
na terenie Przemyśla i Rzeszowa.

Do adwokatury przeszedł w okresie 
wojennym i wykonywał zawód adwo
kacki do końca 1969 roku. Na stano
wisku kierownika Zespołu dał się po
znać jako doskonały organizator, bar
dzo sumienny i wnikliwy.

Należał do starej kadry adwokatów 
rzeszowskich, a szacunek oraz ogólne 
uznanie dla jego szerokiej i wszech
stronnej wiedzy prawniczej zjednały 
mu wielu przyjaciół. Był człowiekiem 
skromnym i wielkiego serca, a kwiaty 
i wieńce, które w dniu pogrzebu po
kryły mogiłę, były wyrazem hołdu dla 
człowieka, który był zawsze czuły na 
ludzką krzywdę, a jednocześnie był

rzeczywistym rzecznikiem wymiaru 
sprawiedliwości.

Cześć Jego pamięci.

3. E g z a m i n  a d w o k a c k i  w 
I zb i e .  W dniach 5 i 6 marca 1976 r. 
odbył się pisemny egzamin adwoka
cki dla dwóch aplikantów naszej Izby, 
a w dniu 20 marca 1976 r. — egzamin 
ustny przed Komisją Egzaminacyjną, 
której przewodniczył dziekan Rady 
adw. Stanisław Rogoż. Obaj aplikanci 
złożyli egzamin z wynikiem pozytyw
nym, przy czym apl. adw. Marek Boj- 
decki złożył egzamin z wynikiem bar
dzo dobrym.

Obaj egzaminowani zostali wp sani 
na listę adwokatów w Przemyślu, gdzie 
zasilą szeregi adwokatury przemyskiej.

4. O k r e s o w a  n a r a d a  k i e 
r o w n i k ó w  z e s p o ł ó w.  W dniu 
26 czerwca br. odbyła się pod prze
wodnictwem wicedziekana Rady 
adw. Wiesława Grzegorczyka okreso
wa narada b. kierowników zespołów 
naszej Izby.

Zebranych kierowników zespołów, 
wizytatorów, opiekunów zespołów i 
członków Rady powitał wicedziekan 
Grzegorczyk podkreślając, że narada 
jest pierwszą naradą po wyborach no
wej Rady Adwokackiej. Wicedziekan 
podziękował zebranym za zaufanie i 
poparcie dla działalności Rady poprzed
niej kadencji, jak również w wyborach 
do nowych organów adwokatury i za
pewnił zebranych, że członkowie Rady 
pracę w organach samorządowych 
uważają za zaszczytny, ale zarazem i 
trudny obowiązek, który wypełnią w 
sposób należyty dla dobra adwokatury 
rzeszowskiej. Wicedziekan Rady przed
stawił następnie zebranym skład nowo 
wybranych organów Izby rzeszowskiej, 
skład powołanych komisji, zespołu wi
zytatorów i zastępców rzecznika oraz 
zapoznał zebranych z przebiegiem do
tychczasowych prac nowo wybranej 
Rady.

Kolejnym punktem zebrania była


